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     Protokół Nr 241/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 28 stycznia 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 10:15 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

2. Ewa Zawadzka – Główna Księgowa 

3. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

4. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

5. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w  pkt. 21 sprawy dotyczącej nieodpłatnego użyczenia sali 

gimnastycznej przez dyrektora Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

 Rozpatrzenie w  pkt. 22 sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 
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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. (Szpital Barlinek) 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. (Szpital w Dębnie) 

5. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 

2022 rok. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie lokowania wolnych 

środków finansowych. 

7. Rozpatrzenie wniosku Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, 

Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 26.01.2022r. o podjęcie niezwłocznych działań  

przez Zarząd Powiatu w Myśliborzu w zakresie zgromadzenia i wysłania materiałów 

do odpowiednich instytucji państwowych dotyczących zaistniałej sytuacji  

w Młodzieżowym  Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

8. Rozpatrzenie wniosku Komisji Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przygotowanie na sesję Rady Powiatu w Myśliborzu zaplanowaną na dzień  

31 stycznia 2022 roku projektu uchwały w sprawie udzielenia dofinansowania na 

realizację nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej przez Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. oraz Szpital Barlinek Sp. z o.o. w kwocie po 

100 000,00 zł oraz udzielenia dofinansowania w kwocie 100 000,00 zł na realizację 

zadań w zakresie nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej na terenie Gminy Myślibórz.  

9. Rozpatrzenie pisma Komisji Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

z dnia 27.01.2022r. w sprawie opinii o skierowaniu do rozpatrzenia przez Zarząd 

Powiatu wniosku zgłoszonego przez  Członka Komisji Wiolettę Drzewińską  

i Zbigniewa Marszałka w zakresie zabezpieczenia w budżecie Powiatu 

Myśliborskiego kwoty 300 000,00 zł. na wykonanie realizacji zaleceń p.poż 

dotyczących budynku A Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

oraz zabezpieczenia kwoty 100 000,00 zł na realizację nocnej i świątecznej opieki 

zdrowotnej w Szpitalu w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

10. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie kierunków 

działania Zarządu Powiatu w Myśliborzu w realizacji zadań z zakresu edukacji 

publicznej. 

11. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

zaopiniowania Raportu ewaluacyjnego o stanie realizacji programu rozwoju Powiatu 

Myśliborskiego za lata 2015-2020. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia na 2022 rok 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek 

prowadzonych przez Powiat Myśliborski, ustalenia na rok 2022 maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 

nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które może być przyznane 

dofinansowanie. 

16. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z wybranym wykonawcą na opracowanie 

„Raportu z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 
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Myśliborskiego na lata 2017-2020 z perspektywą do roku 2024” za rok 2020 oraz 

„Raportu z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2030” za rok 2021. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

18. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy w sprawie prowadzenia kompleksowej stałej 

obsługi prawnej Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

19. Podpisanie umowy na świadczenie usług w 2022 roku z wyłonionym rzeczoznawcą 

majątkowym i geodetą uprawnionym. 

20. Zapoznanie się z pismem  Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego znak CUW.131.187.2021.WjM z dnia 25.01.2022r. w sprawie 

postępowania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę i remont 

budynku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. 

21. Informacja dotycząca nieodpłatnego użyczenia sali gimnastycznej przez dyrektora 

Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

23. Sprawy różne. 

24. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Powiatu Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Barlinku na Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników 

Spółki w dniu 31 stycznia 2022 roku. Przedstawił i odczytał proponowany porządek obrad 

Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników. Zwrócił uwagę na punkt dotyczący podjęcia 

uchwały w przedmiocie podwyższenia kapitału zakładowego spółki do kwoty 14.879.000,00 

zł (czternaście milionów osiemset siedemdziesiąt dziewięć tysięcy złotych), tj. o kwotę 

1.000,00 zł (jeden tysiąc złotych), poprzez utworzenie 1 (jeden) udziału o wartości 

nominalnej 1.000,00 zł (jeden tysiąc złotych) i objęcia udziału w podwyższonym kapitale 

zakładowym przez wspólnika Gminę Barlinek oraz przeznaczenia nadwyżki ceny w kwocie 

699.000,00 zł (sześćset dziewięćdziesiąt dziewięć tysięcy złotych) nad wartością nominalną 

obejmowanego udziału na kapitał zapasowy;  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że przedmiotowa uchwała dotyczy środków w kwocie 2,5 mln. zł jaką Gmina 

Barlinek zabezpieczyła w budżecie na rzecz Szpitala Barlinek Sp.  z o.o. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że kwota 699 000,00 zł jest przekazywana na wniosek Prezesa Spółki  

i stanowi część środków jaka została zabezpieczona w budżecie Gminy Barlinek. 

Przedmiotowe środki zostaną przekazane na bieżącą działalność spółki. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zauważył, że kwota 2,5 mln zł jaką Gmina zabezpieczyła na rzecz spółki nie będzie 

przekazana wyłącznie na bieżącą działalność, ale również na spłatę obligacji.  
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Przekazała, że na Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki Burmistrz Barlinka 

powinien wskazać jak kwota 2,5 mln zł zostanie rozdysponowana.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Staroście Myśliborskiemu - Andrzejowi Potyrze 

podejmując uchwałę Nr 241/797/2022 z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Powiatu Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital w Dębnie im. Świętej Matki Teresy  

z Kalkuty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Dębnie na Nadzwyczajnym 

Zgromadzeniu Wspólników Spółki w dniu 04 lutego 2022 roku. 

Przedstawił i odczytał proponowany porządek obrad Nadzwyczajnego Zgromadzenia 

Wspólników. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Staroście Myśliborskiemu - Andrzejowi Potyrze 

podejmując uchwałę Nr 241/798/2022 z dnia 28 stycznia 2022 roku  w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

Ewa Zawadzka – Główna Księgowa 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku z dnia 

13.01.2022r. o dokonanie zmian w planie finansowym na 2022 rok w projekcie Erasmus+ 

"Migracja Europejska okiem dziennikarzy" w kwocie 33987,01 zł w związku  

z przesunięciem realizacji części zadań z roku 2021 do roku 2022. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. wniosek Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych z dnia 25.01.2022r.  

o dokonanie zmian w planie finansowym na 2022 rok w kwocie 89 800,00 zł w związku  

z otrzymaną dotacją od Gminy Barlinek na pokrycie kosztów związanych z funkcjonowaniem 

w Barlinku filii Wydziału Komunikacji  Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 



5 
 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

3. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie z dnia 26.01.2022r. o dokonanie 

zmian w planie finansowym jednostki na 2022 rok polegających na przesunięciu środków 

finansowych pomiędzy paragrafami w rozdziale 80120 „Licea ogólnokształcące”  w kwocie 

200,00 zł. Zwiększenie w paragrafie 4040 „Dodatkowe wynagrodzenia roczne” w celu 

zapewnienia środków na wypłatę dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2021 rok dla 

pracownika administracji. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4. wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia 

23.01.2022r. o dokonanie zmian w planie finansowym na 2022 rok polegających na 

przesunięciu środków finansowych w kwocie 558,22 zł pomiędzy paragrafami w związku  

z koniecznością dokonania zwrotu środków finansowych przekazanych przez Powiat 

Żyrardowski za wychowanka, który został wykreślony w grudniu 2021 roku z listy 

wychowanków przebywających w Regionalnej Placówce Opiekuńczo-Terapeutycznej  

w Dębnie. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie lokowania wolnych 

środków finansowych. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Ewa Zawadzka – Główna Księgowa 

Poinformowała, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody, na okres nie dłuży niż do  

31 grudnia 2022 roku, na inwestowanie w lokaty terminowe czasowo wolnych środków 

finansowych zgromadzonych na rachunkach bankowych Powiatu poprzez zawarcie umów 

lokaty terminowej w banku prowadzącym obsługę budżetu Powiatu lub w banku oferującym 

korzystniejsze warunki dochodu z transakcji  uwzględniającego przychód i koszty tj. min. 

koszt przelewu a także bezpieczeństwo odzyskania środków w założonym czasie.  

Do przeprowadzenie negocjacji z bankami a także zawarcia umów lokat terminowych 

upoważnia się trzech członków Zarządu Powiatu Myśliborskiego w osobach: 

 

1) Andrzej Potyra – Przewodniczący Zarządu, 

2) Alicja Prill – Członek Zarządu, 

3) Mariusz Norsesowicz – Członek Zarządu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, w jakim banku będą lokowane wolne środki finansowe? 

 

Ewa Zawadzka – Główna Księgowa 

Odpowiedziała, że w Banku GBS. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, o ilość wolnych środków jaka zostanie ulokowana.  

 

Ewa Zawadzka – Główna Księgowa 

Odpowiedziała, że wysokość wolnych środków będzie znana po przygotowaniu sprawozdania 

rocznego z wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do przedmiotowego tematu. Poruszył kwestię zabezpieczenia środków na 

wynagrodzenia. Przekazał, że wysokość wolnych środków będzie znana  w terminie 

późniejszym. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 241/806/2022 z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie 

lokowania wolnych środków finansowych. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie wniosku Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, 

Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 26.01.2022r. o podjęcie niezwłocznych działań  

przez Zarząd Powiatu w Myśliborzu w zakresie zgromadzenia i wysłania materiałów do 

odpowiednich instytucji państwowych dotyczących zaistniałej sytuacji  

w Młodzieżowym  Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowy wniosek. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Złożył wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego wniosku i odbytego posiedzenia Komisji 

Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosiła o przygotowanie wszystkich dokumentów w przedmiotowej sprawie.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął do realizacji wniosek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia  

26 stycznia 2022 roku w sprawie zgromadzenia i wysłania materiałów do odpowiednich 

instytucji państwowych dotyczących zaistniałej sytuacji w Młodzieżowym  Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie wniosku Komisji Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

o przygotowanie na sesję Rady Powiatu w Myśliborzu zaplanowaną na dzień  

31 stycznia 2022 roku projektu uchwały w sprawie udzielenia dofinansowania na 

realizację nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej przez Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. oraz Szpital Barlinek Sp. z o.o. w kwocie po 100 000,00 zł 
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oraz udzielenia dofinansowania w kwocie 100 000,00 zł na realizację zadań w zakresie 

nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej na terenie Gminy Myślibórz.  

(Wniosek stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowy wniosek. Poinformował, że łączna kwota 

dofinansowania wyniesie 300 000,00 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął wniosek Komisji Finansów, Budżetu i  Rozwoju Gospodarczego 

Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 27 stycznia 2022 roku i podjął decyzję w sprawie 

dokonania zmiany w projekcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok poprzez zabezpieczenie środków finansowych 

na udzielenie dofinansowania na realizację nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej przez 

Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. oraz Szpital Barlinek Sp. z o.o.  

w kwocie po 100 000,00 zł oraz udzielenie dofinansowania w kwocie 100 000,00 zł na 

realizację zadań w zakresie nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej na terenie Gminy 

Myślibórz. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Kolejno: 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby przedmiotowe zmiany zostały ujęte w projekcie uchwały Rady Powiatu 

w Myśliborzu w sprawie zmiany w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok 

skierowanym na sesje Rady Powiatu, która odbędzie się w dniu 31 stycznia 2022 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na dokonanie zmian w projekcie uchwały Rady Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie zmiany w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok zgodnie  

z przyjętym wnioskiem. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie pisma Komisji Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

z dnia 27.01.2022r. w sprawie opinii o skierowaniu do rozpatrzenia przez Zarząd 

Powiatu wniosku zgłoszonego przez Członka Komisji Wiolettę Drzewińską  

i Zbigniewa Marszałka w zakresie zabezpieczenia w budżecie Powiatu Myśliborskiego 

kwoty 300 000,00 zł. na wykonanie realizacji zaleceń p.poż dotyczących budynku A 

Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. oraz zabezpieczenia kwoty 

100 000,00 zł na realizację nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej w Szpitalu w Dębnie 

im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowy wniosek. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, na co zostaną przeznaczone środki finansowe wskazane we wniosku? 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że jeżeli środki zostaną przekazane dla szpitala będzie to ślad, że jesteśmy gotowi 

na przekazanie i zwiększenie środków finansowych na realizację zaleceń p.poż. Będzie to 

sygnał dla szpitala, że jesteśmy gotowi do podjęcia natychmiastowych działań. 

Zabezpieczona kwota pomoże Prezesowi Szpitala na rozpoczęcie realizacji zaleceń. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na konieczność wykonania kosztorysu na realizację zadania. Przekazał, że 

Prezes Spółki otrzymała zgodę na działania w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że przekazanie środków pokaże, że Zarząd Powiatu poważnie podchodzi do 

problemów szpitala. Również Gmina Dębno zobaczy, że Powiat Myśliborski nie lekceważy 

tego co jest związane ze szpitalem.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, jaka kwota zostanie przekazana przez Gminę Dębno? 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odpowiedziała, że Gmina Dębno wciąż zarzuca nam, że jako większościowy udziałowiec nie 

mamy w budżecie nic zapisane na Szpital w Dębnie Sp. z o.o. Jeżeli pokażemy te środki 

wówczas będzie to początkiem dalszych rozmów w tej sprawie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na środki jakie zostały przekazane dla spółki w wysokości 450 000,00 zł. 

Zauważył, że remont nie został jeszcze rozpoczęty i środki znajdują się w spółce. Teraz 

mamy przekazać kolejne 300 000,00 zł, nie mając kosztorysu zadania. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że środki te mogą zostać zapisane w budżecie. Zwróciła uwagę na ciążący 

obowiązek wykonania zaleceń p.poż w budynku szpitala.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do złożonego wniosku. Zwrócił uwagę, że nie ma informacji na co te środki 

zostaną przeznaczone.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odpowiedziała, że środki zostaną przeznaczone na wykonanie zaleceń p.poż. Szczegółowy 

zakres prac zostanie wskazany po opracowaniu kosztorysu. Zwróciła uwagę, że szpital 

posiada wiele dokumentacji inwestycyjnych opracowanych w poprzednich latach.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że radni z terenu Gminy Barlinek również mogą złożyć podobny wniosek  

o zapisanie 300 000,00 zł dla Szpitala Barlinek Sp. z o.o. Odniósł się do kwestii wykonania 

kosztorysu przedmiotowej inwestycji. Zwrócił uwagę, że środki można zabezpieczyć dla obu 

spółek. Zaproponował, aby było to wykonane razem, a nie osobno dla każdej ze spółek. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Zauważyła, że Powiat Myśliborski jest większościowym udziałowcem w Szpitalu w Dębnie. 

Przekazała, że chciałaby, aby Prezes Szpitala Barlinek wykazywał się taką samą inicjatywą, 

jak Prezes Szpitala w Dębnie. Przekazała, że Prezes powinien podejmować, działania, aby 
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poprawić sytuację spółki. Zwróciła uwagę, na świetną kondycję w jakiej znajdował się Szpital 

Barlinek pod względem logistycznym, służby zdrowia, specjalistów i z rozbudowaną bazą. 

Zauważyła, że Szpital w Dębnie otrzyma środki na inwestycje, natomiast w Szpitalu  

w Barlinku nie wykonuje inwestycji, a środki zostaną przeznaczone jedynie na bieżącą 

działalność. Poruszyła temat stanu pomieszczeń budynku Szpitala w Dębnie.  

Zwróciła uwagę, że Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przychyliła się do 

złożonego wniosku. Odniosła się do działań Prezesa Barlinka i sytuacji szpitala oraz działań 

wykonywanych przez Prezesa Szpitala w Dębnie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że również należy podjąć decyzję dotyczącą Szpitala Barlinek i udzielić 

odpowiedzi na pisma Burmistrza Barlinka w kwestii udzielenia dofinansowania. Skoro środki 

zostaną przekazane dla Szpitala w Dębnie, będą padały pytania co ze Szpitalem w Barlinku? 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Zapytał, czy w Szpitalu w Barlinku też są niezrealizowane zalecenia p.poż? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odpowiedział, że tak. Zwrócił uwagę, że szpital posiada stare budynki wymagające remontu.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Złożył wniosek, aby odłożyć rozpatrzenie wniosku i procedować nad nim na kolejnym 

posiedzeniu Zarządu Powiatu. Wówczas po odbytym Zgromadzeniu Wspólników W Barlinku 

będzie znana kwota jaką Powiat Myśliborski będzie musiał przekazać dla Szpitala Barlinek 

proporcjonalnie do posiadanych udziałów.  Środki finansowe byłyby wówczas przekazane dla 

obu spółek jednocześnie. 

 

Wniosek nie uzyskał akceptacji. 

Za przyjęciem zgłoszonego wniosku głosowało 2 Członków Zarządu, przeciw – 3, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że to iż wniosek zostanie przyjęty nie oznacza zabezpieczenia środków  

w budżecie Powiatu Myśliborskiego. Wymaga to zgody Rady Powiatu, wówczas środki będą 

pokazane w budżecie Powiatu i będą mogły być przekazane na realizację inwestycji  

w szpitalu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę na głosowanie odbyte podczas posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego, jeżeli na posiedzeniu Komisji zostałby złożony wniosek  

o udzielenie dofinansowania dla Szpitala Barlinek również byłby przegłosowany. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że wniosek o łączne przekazanie środków dla obu szpitali został w głosowaniu 

odrzucony przez Zarząd  Powiatu.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Poinformowała, że jeżeli będzie znana konkretna kwota po Nadzwyczajnym Zgromadzeniu 

Wspólników, jaką należy przeznaczyć dla Szpitala Barlinek zostanie ona rozpatrzona na 

Zarządzie Powiatu.  

 

Kolejno: 



10 
 

 

Zarząd Powiatu przyjął wniosek zgłoszony przez  Wiolettę Drzewińską i Zbigniewa 

Marszałka na posiedzeniu Komisji Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w dniu   

27 stycznia 2022 roku w zakresie zabezpieczenia w budżecie Powiatu Myśliborskiego kwoty 

300 000,00 zł. na wykonanie realizacji zaleceń p.poż dotyczących budynku A Szpitala  

w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.  

Jednocześnie wskazano, iż kwestia dotycząca zabezpieczenia kwoty 100 000,00 zł na 

realizację nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej w Szpitalu w Dębnie im. Św. Matki Teresy 

z Kalkuty Sp. z o.o. również została przyjęta przez Zarząd Powiatu w Myśliborzu  

i zrealizowana we wniosku Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego z dnia  

27 stycznia 2022 roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 10 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie kierunków 

działania Zarządu Powiatu w Myśliborzu w realizacji zadań z zakresu edukacji 

publicznej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały.  Poruszyła temat zmian w sieci szkół.  

Przekazała, że proponuje się ustalić następujące kierunki działania Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu: 

1) ocenić zasadność utworzenia w Myśliborzu młodzieżowego ośrodka socjoterapii  

w którego skład wchodzić będzie specjalna branżowa szkoła I stopnia z siedzibą  

w Myśliborzu - po uprzednim zbadaniu lokalnych potrzeb w zakresie kształcenia 

specjalnego młodzieży niedostosowanej społecznie i wymagającej w związku z tym 

specjalnej organizacji nauki, metod pracy, wychowania, pomocy psychologiczno-

pedagogicznej i socjoterapii,  

2) ocenić możliwości zagospodarowania obiektów z przeznaczeniem na młodzieżowy 

ośrodek socjoterapii w Myśliborzu i działającą w jego strukturze specjalną branżową 

szkołę I stopnia – w szczególności przy uwzględnieniu wymagań określonych przepisami 

prawa w zakresie dostosowywania i wyposażenia bazy lokalowej, 

3) opracować kosztorys działań zmierzających do uzyskania wymaganych standardów bazy 

lokalowej dla młodzieżowego ośrodka socjoterapii w Myśliborzu; 

4) ocenić dostępność kadry pedagogicznej dla młodzieżowego ośrodka socjoterapii  

w Myśliborzu i będącej działać w jego strukturze specjalnej branżowej szkoły I stopnia; 

5) ocenić szacunkową wysokość dofinansowania działalności młodzieżowego ośrodka 

socjoterapii w Myśliborzu określoną odpowiednimi wagami z części oświatowej 

subwencji ogólnej, oraz szacunkową wysokość kosztów jego funkcjonowania; 

6) ocenić prawną możliwość oraz organizacyjną zasadność włączenia utworzonego 

młodzieżowego ośrodka socjoterapii w Myśliborzu do Zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych im. S. Dariusa i S. Girenasa w Myśliborzu. 

Omówiła ww. kierunki działań. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że zanim Rada Powiatu w Myśliborzu podjęłaby uchwałę o powołaniu 

młodzieżowego ośrodka socjoterapii w Myśliborzu to będzie miała szeroką wiedzę na temat 

aspektów zawartych w tej uchwale. Poruszyła temat powołania przedmiotowej jednostki  

i warunków jakie należy spełnić. 
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Poinformowała o zaistniałej omyłce pisarskiej w projekcie uchwały. Zawnioskowała o zmianę 

terminu wykonania kierunków działań Zarządu Powiatu, w projekcie wskazano termin  

28 lutego 2022 roku, natomiast powinno być do dnia 15 marca 2022 roku. 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Za dokonaniem zmiany w treści § 1 ust. 2 projektu uchwały głosowało 5 Członków Zarządu, 

przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Kolejno: 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 11 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

zaopiniowania Raportu ewaluacyjnego o stanie realizacji programu rozwoju Powiatu 

Myśliborskiego za lata 2015-2020. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy skierowania pod obrady sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu następujących projektów uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu: 

1)    w sprawie kierunków działania Zarządu Powiatu w Myśliborzu w realizacji zadań  

z zakresu edukacji publicznej. 

2)   w sprawie zaopiniowania Raportu ewaluacyjnego o stanie realizacji programu rozwoju 

Powiatu Myśliborskiego za lata 2015-2020. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 241/799/2022 z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Kolejno: 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby decyzję dotyczące przyjętych wniosków zostały ujęte w projektach 

uchwał i skierowane pod obrady sesji Rady Powiatu. 
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1) w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2022–2033. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

Tym samy zostanie przygotowana uchwała zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia 

projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekty uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu oraz podjął 

uchwałę Nr 241/800/2022 z dnia 28 stycznia 2022 roku zmieniająca uchwałę w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie sali 

konferencyjnej w dniach22 lutego 2022 roku oraz 1 marca 2022 roku znajdującej się  

w budynku Powiatu Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu dla Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu w celu przeprowadzenia kolejnych edycji szkolenia 

z zakresu psychoprofilaktyki i psychoedukacji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 241/801/2022 z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku 

Powiatu Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przekazała, że projekt uchwały dotyczy powierzenia Panu Mariuszowi Zalewskiemu – 

wychowawcy w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach pełnienia 

obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach na okres od  

1 lutego 2022 roku do 31 sierpnia 2022 roku. 

Zwróciła uwagę, że okres wypowiedzenia umowy Pani Małgorzaty Woroch dobiega końca  

w dniu 31 stycznia 2022 roku. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła informacje na temat odbytego spotkania z Panem Mariuszem Zalewskim  

i ustaleń dotyczący powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora placówki. 

Zwróciła uwagę, że w jednostce nie utworzono stanowiska wicedyrektora.  
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 241/802/2022 z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie 

powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia na 2022 rok 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek 

prowadzonych przez Powiat Myśliborski, ustalenia na rok 2022 maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli 

oraz specjalności i form kształcenia, na które może być przyznane dofinansowanie. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przekazała, żew budżetach organów prowadzących szkoły wyodrębnia się środki na 

dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli z uwzględnieniem szkoleń 

branżowych – w wysokości 0,8% planowanych rocznych środków przeznaczonych na 

wynagrodzenie osobowe nauczycieli. Podział środków dokonuje się po zasięgnięciu opinii 

związków zawodowych zrzeszających nauczycieli. Szczegółowych celów szkolenia 

branżowego oraz trybu i warunków kierowania nauczycieli na szkolenia branżowe dyrektor 

szkoły na każdy rok szkolny określa potrzeby w zakresie doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, uwzględniając warunki określone w rozporządzeniu, w tym między innymi 

wnioski nauczycieli o dofinansowanie szkolenia branżowego. 

Organ prowadzący do dnia 31 stycznia danego roku opracowuje na dany rok kalendarzowy 

plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli biorąc pod uwagę wnioski 

dyrektorów szkół. Wysokość dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli określa 

organ prowadzący po przedstawieniu przez dyrektora szkoły do 31 października danego roku 

wniosków o dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli w następnym roku 

kalendarzowym. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 241/803/2022 z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie 

ustalenia na 2022 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Myśliborski, ustalenia na rok 2022 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady 

kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które może być przyznane 

dofinansowanie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 16 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z wybranym wykonawcą na opracowanie 

„Raportu z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2017-2020 z perspektywą do roku 2024” za rok 2020 oraz 

„Raportu z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2030” za rok 2021. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że sprawa dotyczy zawarcia umowy na opracowanie przez wybranego 

Wykonawcę tj. Pana Wojciecha Pająka „Raportu z realizacji Powiatowego Programu 

Ochrony Środowiska dla Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2020 z perspektywą do roku 

2024” za rok 2020 oraz „Raportu z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Środowiska 

dla Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2030” za rok 2021,  

w celu wykonania obowiązku ustawowego. Wartość usługi na podstawie przedstawionej 

oferty to 6.000 zł brutto; środki planowane na ww. zadanie na rok 2022. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 23 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa Panu Wojciechowi 

Pająkowi – przedsiębiorcy prowadzącemu działalność gospodarczą pod nazwą 

,,Dokumentacja Środowiskowa – Wojciech Pająk” Koziegłowy do występowania w imieniu 

Powiatu Myśliborskiego do właściwych inspekcji, instytucji, urzędów gmin oraz organizacji  

i stowarzyszeń w celu zebrania informacji koniecznych do opracowania przedmiotu umowy, 

dotyczącej sporządzenia dokumentów pn. „Raport z realizacji Powiatowego Programu 

Ochrony Środowiska dla Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2020 z perspektywą do roku 

2024” za rok 2020 oraz „Raport z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Środowiska dla 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2030” za rok 2021 oraz do 

uzyskania wszystkich wymaganych prawem opinii i uzgodnień dotyczących wykonania 

przedmiotu ww. umowy 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 241/804/2022 z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 18 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy w sprawie prowadzenia kompleksowej stałej 

obsługi prawnej Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 24 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Poinformował, że sprawa dotyczy zawarcia umowy z wykonawcą Kancelaria Radców 

Prawnych Leś-Hatys, Domina spółka partnerska z Gorzowa Wlkp. na prowadzenie 

kompleksowej stałej obsługi prawnej Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zawnioskowała o przesłanie projektu umowy w przedmiotowej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 19 

Podpisanie umowy na świadczenie usług w 2022 roku z wyłonionym rzeczoznawcą 

majątkowym i geodetą uprawnionym. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 25 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że przedmiotem sprawy jest podpisanie umowy na świadczenie usług w 2022 

roku z wyłonionym rzeczoznawcą majątkowym Panią Dominiką Leciejewską-Sołtysiak  

z Gorzowa Wlkp. i geodetą uprawnionym Panem Markiem Dyńda z Myśliborza. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił wyjaśnienia dotyczące przeprowadzonego zapytania ofertowego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych umów. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 20 

Zapoznanie się z pismem  Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego znak CUW.131.187.2021.WjM z dnia 25.01.2022r. w sprawie 

postępowania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę i remont 

budynku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy”. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 26 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że zgodnie z treścią pisma odbyło się otwarcie ofert w ramach 

przeprowadzonego przez Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego postępowania 

pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę i remont budynku 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy”. W terminie składania ofert wpłynęła 

jedna oferta firmy ALIA ATD z Rostarzewa na kwotę 996 300,00 zł , która jest niezgodna  

z przepisami, z uwagi na to, iż nie została opatrzona podpisem elektronicznym wobec czego 

podlega odrzuceniu. W związku z powyższym postępowanie zostanie unieważnione. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby Zarząd Powiatu podjął decyzję o ponownym wszczęciu i ogłoszeniu 

postępowania przetargowego na realizację zadania pn. „Opracowanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę i remont budynku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Smolnicy. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem  oraz podjął decyzję o ponownym 

wszczęciu i ogłoszeniu postępowania przetargowego na realizację zadania pn. 

„Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę i remont budynku Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 21 

Informacja dotycząca nieodpłatnego użyczenia sali gimnastycznej przez dyrektora Szkół 

im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 27 do protokołu). 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. Wyjaśniła, że sala gimnastyczna zostanie 

użyczona  dla Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu w terminach 7.02.2022r. w godz. 

15:00:18:00 oraz 8.02.2022r. – 11.02.2022r. w godz. 10:00-13:00 w celu organizacji zajęć 

sportowych dla dzieci i młodzieży przebywających w placówce. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na nieodpłatne użyczenie sali gimnastycznej przez Dyrektora 

Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu dla Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 28 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy zaopiniowania następujących projektów uchwał Rady 

Powiatu w Myśliborzu: 

1)    w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy chodnika w miejscowości Warnice 

(Gmina Dębno) przy drodze powiatowej Nr 1384Z. 

2)    w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wykonania projektu i remontu drogi 

powiatowej nr 2109Z i 2112Z w miejscowości Giżyn. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 241/805/2022 z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie 

zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 23 

Sprawy różne: 

 

1. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przekazał, że na posiedzeniu Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego został 

zgłoszony wniosek o omówienie tematyki bieżącej sytuacji spółek Szpital w Barlinku  

Sp. z o.o. , oraz Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. Zwrócił uwagę, 

że z uwagi na zaplanowane obowiązki Prezesi nie będą mogli uczestniczyć w obradach sesji 

Rady Powiatu w dniu 31 stycznia 2022 roku. Proponuje się omówienie tych tematów na 

kolejnym posiedzeniu Komisji bądź sesji. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na zaplanowane na dzień 31.01.2022r. Walne Zgromadzenie Wspólników 

Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. Zaproponował, aby na przedmiotowe zgromadzenie został 
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zaproszony radny Rady Powiatu w Myśliborzu Pan Ryszard Wiśniak, który min. wnioskował 

o omówienie tematu dotyczącego sytuacji w spółce.  

 

2. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

W związku z interwencją jednego z mieszkańców dotyczącą braku możliwości wyjazdu  

z posesji  poprosiła o sprawdzenie przez Naczelnika Wydziału Dróg sprawy dotyczącej 

wykonywania robót związanych z budową chodnika w Różańsku. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 24 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 11:30 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

…………………………… 

 

 


